
Två politiska personligheter av första rangen har försvunnit under de senaste månaderna: Jurij Zacharenko
(förre inrikesministern) försvann i maj 1999 och Viktor Gontjar (vice ordförande i Vitrysslands 13:e högsta
råd) i september 1999. Vi har inga upplysningar om var de kan befinna sig. Fallet med den tredje höga
politikern är löst. Tamara Vinnikova, centralbankens f.d. ordförande, förenade sig med sin son i Förenade
kungariket i slutet av 1999.

Mot bakgrund av denna utveckling kan rådet inte häva restriktionerna från 1997. EU framhåller vid varje
lämpligt tillfälle sin ståndpunkt för Vitryssland och utövar påtryckningar för att uppnå fler demokratiska
reformer (besöket av trojkan av högre tjänstemän i Minsk den 12 november och mötet mellan stats-
sekreterare Blomberg och utrikesminister Latypov i Istanbul den 18 november, demarscher från delega-
tionscheferna när det behövs). Dessutom kommer det nyligen undertecknade Tacis-programmet för
utveckling av det civila samhället att bidra till den demokratiska reformprocessen i Vitryssland.

För EU är det främsta målet att det hålls fria, rättvisa och internationellt bevakade och erkända val år 2000.
Rådet har noterat president Lukasjenkos engagemang för sådana val och kommer inte att låta något tillfälle
gå sig ur händerna att påminna honom om detta.

För att kunna sätta igång valprocessen är en dialog mellan regeringen och oppositionen nödvändig. EU
stöder till fullo OSSE:s ansträngningar eftersom det är det enda organ i stånd att inleda denna dialog.
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från Yasmine Boudjenah (GUE/NGL) till kommissionen

(12 januari 2000)

Ämne: Omstrukturering av ABB ALSTOM POWER

Ledningen för koncernen ”ABB ALSTOM POWER”, som skapades genom en fusion som genomfördes den
30 juni i år, har meddelat om omstruktureringar. Det har redan meddelats om indragningar av arbets-
platser i vissa länder där företaget verkar.

Har denna koncern och/eller de som ligger bakom denna fusion erhållit stöd av EU?

Om så är fallet, kan kommissionen precisera stödets belopp och på vilka villkor det tilldelats? Var en
förutsättning för detta stöd att arbetsplatser skulle skapas? Är kommissionen beredd att kräva en återbetal-
ning av stöden?

Svar från Michel Barnier på kommissionens vägnar

(10 februari 2000)

Kommissionen kommer att inhämta nödvändiga upplysningar hos de olika medlemsstaterna och därefter
snarast möjligt vidarebefordra resultaten av undersökningarna.
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från Olivier Dupuis (TDI) till rådet

(13 januari 2000)

Ämne: Framtidsutsikterna för Azerbajdzjans anslutning till Europarådet och utvecklingen av relationerna
mellan EU och Azerbajdzjan

Kan EU:s representant för den gemensamma utrikes-och säkerhetspolitiken ge all nödvändig information
om hur långt man har kommit med Azerbajdzjans anslutningsförfarande till Europarådet? Kan EU:s
representant på ett mera allmänt sätt ange på vilket sätt EU avser utveckla sina relationer till detta land?
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